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Enkät gällande trivsel och välmående 2024

 Enkäten hölls i Sibbo gymnasium den 4.10 under grupphandledartimmen

 I enkäten fanns över 40 flervalsfrågor som var utformade för att se hur nöjd den 
studerande var med studiegemenskaper, skolpersonalen, undervisningen och 
studieplatsen

 Utöver flervalsfrågorna fanns även 5 ”öppna frågor” där den studerande kunde 
skriva en fritt formulerad kommentar kring enkätens temaområden. 

 Enkäten gjordes i samråd med studerandevården, studerandekåren och Sipoon 
lukio.

 Svarsalternativen var 1=Håller inte alls med, 2=håller inte helt med, 3=Håller 
delvis med och 4=håller helt med. 

 Enligt frågeställningen skulle ett medeltal på 4,0 vara att allting är ”perfekt” 
och ju lägre medeltal desto ”sämre” skulle resultatet vara.

 Vissa frågor var dock ställda så att ett lågt medeltal innebar ett ”bättre 
resultat”.



Enkät gällande trivsel och välmående 2024

 Sammanlagt erhölls 123/153 svar, vilket gjorde att svarsprocenten var 80,4%  

 Saker som kom fram i de öppna frågorna var:

 På en allmän fråga om hur man mår (på en skala från 1 – 10) var medeltalet 8,05 (jämfört med 
7,32 år 2022)

 Flera studerande påpekade om att de kände sig stressade

 Flera studerande efterlyste mera gemensamma aktiviteter i skolan

 Några kommentarer om att mängden skoluppgifter/läxor ibland är för hög

 Lärarna borde koordinera större inlämningsuppgifter/förhör m.m. så att man inte har många 
sådana samtidigt

 De digitala läromedlen upplevs som jobbiga, flera efterlyste pappersböcker



Några resultat från enkäten

Frågor gällande studiegemenskapen:

Påstående Medeltal (2022) Medeltal 
(2024)

Jag trivs i mitt gymnasium 3,60 3,60

Jag kommer gärna till skolan 3,02 3,15

Stämningen mellan studerande är bra 3,22 3,32

Jag har blivit mobbad i gymnasiet 1,16* 1,24

Jag känner mig trygg i skolan 3,67 3,63

Jag har kompisar i skolan 3,72 3,80

Jag har ingen kompis i skolan 1,13* 1,11

*Svar där ett lågt medeltal innebär ett ”bättre svar” 



Några resultat från enkäten

Frågor gällande lärare och personal:

Påstående Medeltal (2022) Medeltal (2024)

Stämningen mellan studerande och skolans 
personal är bra

3,27 3,37

Skolans personal tar tillräcklig hänsyn till 
studerandes åsikter

3,00 3,14

Det känns lätt att ta kontakt med lärarna 3,34 3,45

Lärarna behandlar studerande jämlikt och rättvist 2,93 3,22

Lärarna förstår de studerande 2,90 3,00

Lärarna ser till att det finns arbetsro under lektion 3,23 3,15

Det är lätt att få hjälp av specialläraren 3,26 3,45



Några resultat från enkäten

Frågor gällande undervisningen/gymnasiestudier:

Påstående Medeltal (2022) Medeltal (2024)

Mina vitsord motsvarar min kunskapsnivå 2,97 3,02

Kursutbudet är mångsidigt 3,21 3,15

Arbetsmängden i studieavsnitten är rimlig 2,91 2,98

Man tar tillräcklig hänsyn till studerandes behov 
av stöd

3,12 3,19

Man får information om studieavsnittens innehåll 
och bedömningsgrunder

3,11 3,14

Studiematerialen fungerar bra 2,93 2,87



Några resultat från enkäten

Frågor gällande studieplatsen/skolbyggnaden:

Påstående Medeltal (2022) Medeltal (2024)

Gymnasiets utrymmen är bra 3,03 3,59

Teknologin i undervisningen är bra 3,21 3,15

Jag är nöjd med skolmaten 2,16 2,59

Klassrummen är i gott skick 3,54 3,70

Det ordnas tillräckligt med gemensamma 
tillställningar

2,87 3,14

Det finns tillräckligt med utrymmen för 
självstudier

2,67 3,25



Allmän kommentar gällande enkätsvaren

• Det finns inga direkt alarmerande saker som kommer fram i enkäten. 

• En jämförelse mellan enkätsvaren 2024 med enkätsvaren 2022 visar att de flesta 
frågor har ett lika bra eller bättre svar 2024.

• En del av förbättringen kan tillskrivas till det faktum att vi när enkäten gjordes 
2024 nyligen flyttat tillbaks till vårt nyrenoverade skolhus, medan vi vid 
tidpunkten för den förra enkäten befann oss i tillfälliga lokaler (Wessman huset). 
Ett exempel på detta kan tydligt ses i frågan ”gymnasiets utrymmen är bra” som 
fick medeltalet 3,02 år 2022 och nu fick hela 3,60



Utvecklingsområden och åtgärdsplan

Skolans ledningsgrupp har gått igenom enkätsvaren och på basis av dessa har följande 
utvecklingsområden och därtill hörande åtgärdsplan gjorts upp:

1. Även om mobbning under gymnasietiden verkar vara ett marginellt fenomen så är faktum 
det att andelen som upplevt att ha utsatts för mobbning ökat något (medeltal 1,16 (2022) 
till medeltal 1,24 (2024). Detta innebär att vi under våren går igenom och utvecklar vår 
antimobbningsplan med studerandevården, lärarna och studerande.

2. De svar och kommentarer gällande lärarnas arbete som tagits upp i enkäten ses över i 
samband med personalmöten. Då man jämför svaren 2022 med svaren 2024 ser man att det 
skett en liten men noterbar förbättring i frågor som berör studerandes relation till lärarna. 
Dock är detta något som man alltid bör arbeta på. Under våren skall vi därför fundera ut på 
vilket sätt vi kan förbättra samarbete mellan studerande och personal ytterligare



Utvecklingsområden och åtgärdsplan (fortsättning)

3. Många studerande upplever sig stressade i dagens läge (av flera olika orsaker). 
Under det kommande året skall vi se över hur denna upplevda stress kunde 
minskas. Detta arbete bör göras i såväl studerandevårdsgruppen, bland 
skolpersonalen och i samråd med studerande. Under kommande året skall detta 
arbete prioriteras. I detta arbete är studerandevårdsgruppen central.

4. Många studerande påpekade att det skulle behövas flera gemensamma 
tillställningar för att öka samhörigheten och trivseln. Framför allt efterlystes flera 
tillfällen där studerande från olika årskurser får bekanta sig med varandra. Denna 
sak skall vi diskutera med vår aktiva studerandekår samt med våra tutorer. 

5. Flera studerande efterlyste fysiska böcker istället för elektroniska läromedel. 
Tyvärr så har många förlag övergått till att enbart erbjuda elektroniska läromedel i 
dagens läge, vilket gör att det inte är möjligt att ersätta dessa med fysiska böcker. 
Under kommande läsår utreder vi om det kunde vara möjligt att ersätta 
åtminstone en del av de elektroniska läromedlen med fysiska böcker.



Fortsatta åtgärder

 Resultaten från enkäten har behandlats under ett personalmöte 

 Enkätens resultat används som grund för att göra en utvecklingsplan inför kommande 
läsår. Troligtvis kommer nästa läsårs tyngdpunktsområden att helt eller delvis tangera 
någon eller några av de faktorer som kommit fram i enkäten.

 Resultaten från enkäten behandlas med studerande i samband med följande 
grupphandledartimme. Efter detta informeras även vårdnadshavarna om resultaten

 En av fördelarna med Sibbo gymnasium är dess storlek (både när det gäller 
studerandeantal och byggnadens storlek). Detta bidrar till att både studerande och 
personal känner en stor samhörighet och vi-anda. Detta innebär också att de åtgärder 
som vi gör på basis av denna enkät har en stor chans att inverka positivt på studerandes 
och personalens välmående.


